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Plats och tid Bolmen kl. 08:30-11:00 
  
Beslutande ledamöter Ronny Löfquist (S) (ordförande), Stina Isaksson (SD) (2:e vice ordförande), 

Birgitta Årzen (S) (1:e vice ordförande), Fredrik Engberg (L), Maj Brodin (SD), 
Bo-Gunnar Åkesson (M), Karl-Yngve Dahlgren (SD)  ersätter Mikael Ingvarsson 
(SD), Wien Axelsson (C)  ersätter Håkan Bengtsson (C), Mattias Andersson 
(KV)  ersätter Tommy Edenholm (KV), Anna Roos (C), Svetlana Svensson (V)  
ersätter Petter Eriksson (V) 

  
Ej tjänstgörande ersättare Krister Mattsson (S) 

Kerstin Alexén (SD) §§93-104 
Bengt-Åke Torhall (L) 
Tobias Tillkvist (M) 

  
Övriga närvarande Kristina Carlo (tf ekonomichef) 

Linda Backsten (kommunsekreterare) 
Alice Tell (nämndsekreterare) 

  
Utses att justera Anna Roos (C) 

Stina Isaksson (SD) 
  
Justeringens plats och tid  
  
Protokollet omfattar §§93-106 
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ÄRENDELISTA 
§93 Val av justerare 

§94 Godkännande av ärendelista 

§95 Information och rapporter 

§96 Meddelande 

§97 Delegeringsredovisning 

§98 Riktlinje för kontant- och kassaverksamhet 

§99 Svar på motion - Busslinje väg 150 

§100 Svar på motion - Policy för jämställdhets- och rättighetsintegrering 

§101 Svar på motion - Attraktiv arbetsgivare 

§102 Finansiering av utredning gällande Höstro 

§103 Svar på granskning - Verkställande av kommunfullmäktiges beslut 

§104 Yttrande - Förremiss Regional fysisk plan Halland 

§105 Svar på remiss - Kollektivtrafikplan 2025 med utblick 2026-2027 

§106 Information om vilka insatser som gjorts för att öka valdeltagandet i valet till 
Europaparlamentet 
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§93 

Val av justerare  
(2024 KS0006) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att Anna Roos (C) och Stina Isaksson (SD) ska justera protokollet 
tillsammans med ordförande Ronny Löfquist (S). 
Paragrafen är justerad 
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§94 

Godkännande av ärendelista  
(2024 KS0007) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna ärendelistan med följande ändringar: 
  

• Information angående Stråkstudie under punkt 3 utgår. 
• Information om vilka insatser som gjorts för att öka valdeltagandet i valet till 

Europaparlamentet läggs till som punkt 14 i ärendelistan. 
  
Yrkande 
Anna Roos (C) önskar få information om vilka insatser som gjorts för att öka valdeltagandet i 
valet till Europaparlamentet. 
  
Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar att lägga till punkten gällande vilka insatser 
som gjorts för att öka valdeltagandet i valet till Europaparlamentet i ärendelistan. Ordförande 
finner att kommunstyrelsen beslutar att lägga till punkten gällande vilka insatser som gjorts 
för att öka valdeltagandet i valet till Europaparlamentet i ärendendlistan. 
  
 

Paragrafen är justerad 
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§95 

Information och rapporter  
(2024 KS0014) 

Beslut 
Kommunstyrelsen har tagit del av informationen. 
  

Beskrivning av ärendet 
Workshop REP 2025-2028 
Tf ekonomichef Kristina Carlo håller i workshop inför REP 2025-2028. 
  

Handlingar i ärendet 
• Föredragningslista kommunstyrelsen 2024-06-18 

Paragrafen är justerad 

5 (27)



 MÖTESPROTOKOLL 
 Mötesdatum 
 2024-06-18  
  

Kommunstyrelsen    

 
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

§96 

Meddelande  
52024 KS001( ) 

Beslut 
Kommunstyrelsen har tagit del av meddelandena. 
  

Beskrivning av ärendet 
Till dagens sammanträde har kommunledningsförvaltningen skickat med de meddelanden 
som kommunstyrelsen bör ha kännedom om. 
  

Handlingar i ärendet 
• Protokoll från styrelsemöte i Samordningsförbundet i Halland 2024-05-24 
• Anslagsbevis - Protokoll för Nämnden för överförmyndare i samverkan 2024-05-28 
• Kallelse Bostadstiftelsen Hyltebostäder 2024-06-11 
• Samverkansprotokoll CESAM 2024-05-12 
• Riktlinje för samverkan mellan Hallands kommuner och Region Halland om krisstöd 

till drabbade vid särskild händelse 
Paragrafen är justerad 
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§97 

Delegeringsredovisning  
(2024 KS0016) 

Beslut 
Kommunstyrelsen har tagit del av de redovisade delegeringsbesluten. 
  

Beskrivning av ärendet 
Kommunledningsförvaltningen har sammanställt de delegeringsbeslut som är tagna sedan 
förra sammanträdet. 
  

Handlingar i ärendet 
• Redovisning delelgeringsbeslut - Räddningstjänsten maj 2024 
• Redovisning delelgeringsbeslut - Kansliavdelningen juni 2024 
• Ordförandebeslut - Köp av Våcknared 1:61 och Örnabäckshult 1:184 

Paragrafen är justerad 
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§98 

Riktlinje för kontant- och kassaverksamhet  
(2024 KS0179) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att revidera Riktlinjer för kontant- och kassaverksamhet enligt 
förslag. 

Beskrivning av ärendet 
Under 2023 utförde Revisionsbyrån EY på uppdrag av kommunens förtroendevalda revisorer 
en granskning av Hylte kommuns kontant- och kassahantering i syfte att kartlägga 
kommunens rutiner för kontanthantering. Åtgärder för de brister som framkom i 
granskningsresultatet finns med i förslag på reviderade riktlinjer för kontant- och 
kasahantering. De främsta förändringarna sammanfattas nedan. 
  

• För att säkerställa att den totala försäljningen harmoniserar med försäljning i 
huvudboken har riktlinjen uppdaterats med tydligare information om hur och hur ofta 
verksamheterna ska redovisa försäljning samt vilka under lag som ska redovisas. 

• Föreslagna riktlinjer har kompletterats med information om att unika användar-ID ska 
användas i försäljningskassorna.  

• Förtydligande är gjort kring hanteringen av kontanter. 
• Alla betalsätt finns med i föreslagen rutin, tidigare saknades både Swish och 

webbetalning. 
  

Ekonomisk konsekvens av beslutet  
Inte aktuellt för ärendet. 

Handlingar i ärendet 
• Tjänsteskrivelse - Riktlinjer för kontant- och kassaverksamhet 
• Riktlinjer för kontant- och kassaverksamhet 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att revidera Riktlinjer för kontant- och kassaverksamhet enligt 
förslag. 
 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 
Ekonomichef 
Hylte kommuns samtliga förvaltningar 
 

Paragrafen är justerad 
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§99 

Svar på motion - Busslinje väg 150  
(2022 KS0401) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå att kommunfullmäktige anser att motionen angående 
busslinje väg 150 är besvarad. 
  

Beskrivning av ärendet 
Kerstin Alexén (SD) och Stina Isaksson (SD) lämnade den 19 december 2022 in en motion 
där man belyser vikten av en busslinje mellan Torup och Falkenberg, väg 150, mot bakgrund 
av att man rekommenderas att åka mer kollektivt. Därefter föreslår de följande: 
  

• Att utreda möjligheten med Hallandstrafiken, att införa en busslinje på pilot på väg 
150 mellan Torup och Falkenberg. 

• Att undersöka möjligheten till en eventuell medfinansiering av Hylte och Falkenbergs 
kommuner. 

  
Hallandstrafiken är sedan 2023 inordnad som en förvaltning inom Regin Halland. Region 
Halland tog 2024-01-23 på sig samordningsansvaret för att genomföra en utredning om 
busslinje mellan Falkenbergs och Hylte kommuner tillsammans med Hylte kommun och 
Falkenberg kommun. Underlaget ska ge parterna kunskapsunderlag inför ställningstagande 
om införande av en sådan busslinje. Med anledning av att både Hylte kommun och 
Falkenbergs kommuns ekonomi är ansträngd ska utredningen även undersöka om det finns 
förutsättningar för privat medfinansiering och om möjlig medfinansiering finns av EU-medel. 
Utredningen beräknas vara klar under 2024. Mot bakgrund av detta föreslår 
kommunledningsförvaltningen att kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige anser att 
motionen angående busslinje väg 150 anses besvarad. 
  

Ekonomisk konsekvens av beslutet  
Beslutet har ingen ekonomisk påverkan. 

Handlingar i ärendet 
• §28 TU Svar på motion angående busslinje väg 150 
• Tjänsteskrivelse – Svar på motion angående busslinje väg 150 
• §89 KSAU Motion angående busslinje väg 150 - på remiss 
• Tjänsteskrivelse - Motion angående busslinje väg 150 - på remiss 
• §21 KF Inkomna motioner 2023-03-16 
• Motion - Busslinje väg 150 
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Förslag till beslut 
Tillväxtutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige anser att motionen angående busslinje väg 
150 anses besvarad. 
 

Yrkande 
Stina Isaksson (SD) yrkar bifall till tillväxtutskottets förslag till beslut. 
  
 

Beslutet skickas till  
- 
 

Paragrafen är justerad 
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§100 

Svar på motion - Policy för jämställdhets- och rättighetsintegrering  
(2021 KS0149) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslår att kommunfullmäktige fattar följande beslut: 
  
Kommunfullmäktige bifaller motionen om policy för jämställdhets- och rättighetsintegrering. 
  

Beskrivning av ärendet 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har gett kommunledningskontoret i uppdrag att lämna 
förslag till svar på motionen som Anna Roos (C) och Lennart Ohlsson (C) lämnade den 8 
mars 2021 där de uppmärksammar behovet av ett aktivt jämställdhets- och rättighetsarbete 
som genomsyrar hela kommunens arbete. Mot bakgrund av detta föreslår de följande:  
  

• Att en övergripande policy för jämställdhets- och rättighetsintegrering tas fram och 
integreras i verksamheten. 

  
Kommunledningskontoret förslår kommunfullmäktige att bifalla motionen och motiverar sitt 
förslag med att en policy för jämställdhets- och rättighetsintegrering skapar förutsättningar för 
kommunens verksamheter att arbeta systematiskt med frågorna. Det i sin tur bedöms förbättra 
möjligheterna för att nå de jämställdhetspolitiska målen och skapa förutsättning för 
kommunens hållbara utveckling.  
  

Ekonomisk konsekvens av beslutet  
Kompetens inom jämställdhets- och rättighetsintegrering finns på 
kommunledningsförvaltningen. Beslutet har därmed ingen ekonomisk påverkan. 
  

Handlingar i ärendet 
• §30 TU Svar på motion – Policy för jämställdhets- och rättighetsintegrering 
• Tjänsteskrivelse - Svar på motion angående Policy för jämställdhets- och 

rättighetsintegrering 
• §107 KSAU Motion angående policy för jämställdhets- och rättighetsintegrering - på 

remiss 
• Tjänsteskrivelse Motion angående policy för jämställdhets- och rättighetsintegrering - 

på remiss 
• §70 KF Inkomna motioner 2021-05-06 
• Motion - Policy för jämställdhets- och rättighetsintegrering 
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Förslag till beslut 
Tillväxtutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige fattar följande beslut: 
Kommunfullmäktige beviljar motionen om policy för jämställdhets- och rättighetsintegrering. 
 

Yrkande 
Stina Isaksson (SD) yrkar avslag på motionen. 
  
Anna Roos (C) och Wien Axelsson (C) yrkar bifall till tillväxtutskottets förslag till beslut. 
  

Beslutsgång 
Ordförande ställer tillväxtuskottets förslag till beslut mot Stina Isakssons avslagsyrkande. 
Ordförande finner att kommunstyrelsen beslutar enligt tillväxtutskottets förslag till beslut. 
  
Omröstning begärs och verkställs efter att följande beslutsordning godkänns: 

• Den som röstar enligt tillväxtutskottets förslag till beslut röstar JA. 
• Den som röstar enligt Stina Isakssons avslagsyrkande röstar NEJ. 

  
Resultat 
Med röstsiffrorna 8 JA-röster och 3 NEJ-röster finner ordförande att kommunstyrelsen 
beslutar enligt tillväxtutskottets förslag till beslut. Omröstningslistan finns som bilaga till 
protokollet. 
  

Rerservation 
Stina Isaksson (SD), Maj Brodin (SD) och Karl-Yngve Dahlgren (SD) reserverar sig till 
förmån för Stina Isakssons avslagsyrkande. 
  
 

Beslutet skickas till  
- 
 

Paragrafen är justerad 
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Omröstningslista: §100 
Ärende: Svar på motion - Policy för jämställdhets- och rättighetsintegrering,  2021 KS0149 
 
Omröstningslista(or) 
Svar på motion - Policy för jämställdhets- och rättighetsintegering 
Ledamot Ja Nej Avstår 
Ronny Löfquist (S), ordförande X   
Stina Isaksson (SD), 2:e vice ordförande  X  
Birgitta Årzen (S), 1:e vice ordförande X   
Fredrik Engberg (L), ledamot X   
Maj Brodin (SD), ledamot  X  
Bo-Gunnar Åkesson (M), ledamot X   
Karl-Yngve Dahlgren (SD), ersättare  X  
Wien Axelsson (C), ersättare X   
Mattias Andersson (KV), ersättare X   
Anna Roos (C), ledamot X   
Svetlana Svensson (V), ersättare X   
Resultat 8 3 0 
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§101 

Svar på motion - Attraktiv arbetsgivare  
(2023 KS0112) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige fatta följande beslut:  
  

• Kommunfullmäktige anser att första att-satsen är besvarad 
• Kommunfullmäktige avslår andra att-satsen samt  
• Kommunfullmäktige anser att tredje att-satsen är besvarad i motionen om attraktiv 

arbetsgivare. 

Beskrivning av ärendet 
Stina Isaksson (SD) lämnade den 20 februari 2023 in en motion där hon belyser att vi ständigt 
måste bevaka och bli bättre vad gäller arbetsmiljöarbetet i kommunen samt vara en attraktiv 
arbetsgivare så att vi kan behålla våra medarbetare över tid. 
 
Mot bakgrund av detta yrkas att: 
  

1. utreda införandet av en kommungemensam arbetsmiljöpott. 
2. införa en tjänst som kommungemensam rehabkoordinator.  
3. utveckla medarbetarnas inflytande i viktiga beslut. 

  
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 25 april 2023, §98 att ge 
kommunledningsförvaltningen i uppdrag att lämna förslag till svar på motionen.  
  
Beträffande införandet av en kommungemensam arbetsmiljöpott, finns ett befintligt centralt 
finansierat avtal med företagshälsovården Avonova där kommunens och medarbetarnas 
sammantagna behov ingår i årskostnaden. Avtalsmässigt finns goda möjligheter för insatser 
på hälso- och arbetsmiljöområdet utifrån perspektiven främja, förebygga och rehabilitera 
inom organisationens samtliga nivåer; individ, grupp och organisation. I praktisk mening 
avses arbetet att förstärka hälsosamma och hållbara arbetsförhållanden och levnadsvanor, 
likväl ett stöd i att identifiera, bedöma och åtgärda risker i arbetsmiljön på ett systematiskt 
sätt. Dessutom omfattar avtalet insatser som syftar till att stärka kommunens anpassnings- och 
rehabiliteringsverksamhet samt tillhandahållandet av psykosocialt stöd och krishantering vid 
behov. Det pågår ett gott samarbete kommunen och företagshälsovården emellan där 
insatserna planera utifrån behov och mål.  
  
Beträffande yrkandet om införandet av kommungemensam rehabkoordinator vill 
kommunledningsförvaltningen lyfta följande avseende pågående arbete. Rehabiliterande 
insatser sker i stor utsträckning via samverkan och i samarbete med personalavdelningen, 
enhetschefer och fackliga företrädare. Syfte är att fånga upp medarbetare på ett bra sätt och 
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där andra aktörer kan kopplas in vid behov, däribland företagshälsovården. Tillika pågår ett 
välfungerande samarbete med Försäkringskassan vilket även blir naturligt utifrån 
myndighetens lagstadstadgade samordningsansvar. När det kommer till befintliga interna 
resurser finns i dagsläget en HR-strateg med det övergripande ansvarsområdet arbetsmiljö och 
rehabilitering. Därutöver har personalavdelningen ställt om sitt arbete så att samtliga HR-
strateger framgent kan stötta chefer genom att skapa förutsättningar för friskfaktorerna. 
Likaså finns det en hälsoutvecklare inom kultur- och folkhälsoförvaltningen som betraktas 
som en värdefull resurs när det kommer till arbetsmiljöfrämjande insatser. 
Personalavdelningen på kommunledningsförvaltningen och kultur- och 
folkhälsoförvaltningen genom hälsoutvecklaren har under våren 2024 inlett ett samarbete för 
att stärka befintliga insatser.  
  
Arbetet med att vara och uppfattas som en attraktiv arbetsgivare, såväl för potentiella som för 
befintliga medarbetare, är ett pågående arbete i flera led. Bland annat i det strategiska arbete 
med strategiska kompetensförsörjningsarbete samt fokus i arbetsmiljömålen för 2024 och i 
kommande handlingsplaner utifrån resultaten av senaste medarbetarenkäten. Det kommer 
också att stärka vårt arbete avseende hur vi främjande kan säkerställa en god arbetsmiljö med 
hjälp av de forskningsbaserade ”friskfaktorerna”. Parallellt med andra processer ska arbetet 
knytas samman och integreras med en förståelse för varför medarbetare väljer att stanna 
respektive lämna organisationen i syfte att tillvarata medarbetarnas engagemang och vilja att 
utvecklas. Att utöver ovanstående arbete anställa en rehabkoordinator skulle medföra en 
årskostnad om cirka 620 000 kr. 
 
 
Angående medarbetarnas inflytande i viktiga beslut är det en fråga som kommunen värnar om 
och uppmuntrar till. Medarbetarinflytande utgör en självskriven del i det systematiska 
arbetsmiljöarbetet och där det finns en strävan efter att ständigt möjliggöra utvecklingen av 
densamma, vilket däribland omfattar framtagandet av rutiner, arbetet med arbetsmiljömål 
samt kompetensutveckling. Utöver det utgör medarbetarnas delaktighet och inflytande 
grundpelare i formerna för samverkan och i befintligt samverkansavtal genom blanda annat 
arbetsplatsträffar. Ett arbete med en förhoppning om att landa in i ett förnyat samverkansavtal 
med samtliga berörda fackliga organisationer har initieras och förväntas slutföras under våren. 
Sammantaget skulle det möjliggöra ett omtag när det kommer till arbetsmiljöarbetet med 
förnyade rutiner och processer där delaktigheten och inflytandet hos medarbetarna skulle 
stärkas ytterligare. 
  

Handlingar i ärendet 
• §12 PU Motion svar på attraktiv arbetsgivare 
• Tjänsteskrivelse - Svar på motion attraktiv arbetsgivare 
• §98 KSAU Motion angående attraktiv arbetsgivare - på remiss 
• Tjänsteskrivelse - Motion angående att vara en attraktiv arbetsgivare - på remiss 
• §21 KF Inkomna motioner 2023-03-16 
• Motion - Attraktiv arbetsgivare 
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Förslag till beslut 
Personalutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige fatta följande beslut:  
Kommunfullmäktige anser att första att-satsen är besvarad,  
Kommunfullmäktige avslår andra att-satsen samt  
Kommunfullmäktige anser att tredje att-satsen är besvarad i motionen om attraktiv 
arbetsgivare. 
 

Yrkande 
Ronny Löfquist (S) yrkar bifall till personalutskottets förslag till beslut. 
  
Stina Isaksson (SD) yrkar bifall till tredje att-satsen. 
  

Beslutsgång 
Ordförande frågar först om kommunstyrelsen beslutar enligt personalutskottets förslag till 
beslut gällande att-sats ett och två. Ordförande finner att kommunstyrelsen beslutar enligt 
personalutskottets förslag till beslut gällande att-sats ett och två. 
  
Ordförande ställer sedan personalutskottets förslag till belut gällande att-sats tre mot Stina 
Isaksson bifallsyrkande gällande att-sats tre. Ordförande finner att kommunstyrelsen beslutar 
enligt personalutskottets förslag till beslut gällande att-sats tre. 
  
Omröstning begärs och verkställs efter att följande beslutsordning godkänns: 

• Den som röstar enligt personalutskottets förslag till beslut gällande att-sats tre röstar 
JA. 

• Den som röstar enligt Stina Isakssons bifallsyrkande gällande att-sats tre röstar NEJ 
  
Resultat 
Med röstsiffrorna 8 JA-röster och 3 NEJ-röster finner ordförande att kommunstyrelsen 
beslutar enligt personalutskottets förslag till beslut gällande att-sats tre. 
  

Reservation 
Stina Isaksson (SD), Maj Brodin (SD) och Karl-Yngve Dahlgren (SD) reserverar sig till 
förmån för Stina Isakssons bifallsyrkande. 
  
 

Paragrafen är justerad 
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 Omröstningslista 
 Mötesdatum 
 2024-06-18  
  

Kommunstyrelsen    
 

Omröstningslista: §101 
Ärende: Svar på motion - Attraktiv arbetsgivare,  2023 KS0112 
 
Omröstningslista(or) 
Svar på motion - Attraktiv arbetsgivare att-sats tre 
Ledamot Ja Nej Avstår 
Ronny Löfquist (S), ordförande X   
Stina Isaksson (SD), 2:e vice ordförande  X  
Birgitta Årzen (S), 1:e vice ordförande X   
Fredrik Engberg (L), ledamot X   
Maj Brodin (SD), ledamot  X  
Bo-Gunnar Åkesson (M), ledamot X   
Karl-Yngve Dahlgren (SD), ersättare  X  
Wien Axelsson (C), ersättare X   
Mattias Andersson (KV), ersättare X   
Anna Roos (C), ledamot X   
Svetlana Svensson (V), ersättare X   
Resultat 8 3 0 
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Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

§102 

Finansiering av utredning gällande Höstro  
(2024 KS0201) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att: 
  

• Finansiera utredningen gällande omställningsprocessen av Höstro via 
kommunstyrelsens reserv. Kostnaden uppgår till 100 tkr. 

• Till utredningen kopplas en politisk referensgrupp. Till denna väljer 
kommunstyrelsen: Ronny Löfquist (S), Victoria Strand (S), Anna Roos (C), 
Magdalena Barkström (C) Stina Isaksson (SD) och Karl-Yngve Dahlgren (SD) att 
ingå. 

• Parallellt med utredningen ska en förstudie för fastigheten (Höstro) genomföras. Den 
ska beskriva vilka underhålls- och investeringsbehov det finns för fastigheten för att 
fortsätta bedriva Höstro som särskilt boende på längre sikt. 75 000:- avsätts från 
kommunstyrelsens reser för förstudien. 

• Den ekonomiska effekten för omsorgsnämnden för den pausade omställningen av 
Höstro för budgetår 2024, 2025, 2026 ska biläggas utredningen. 

• Förstudie av fastighetsunderhåll ska omfatta även Malmagården och Sjölunda, för att 
ge en helhetsbild. Kostnadsuppskattning för denna förstudie ska tas fram till nästa 
sammanträde med kommunstyrelsen. 

  
  

Beskrivning av ärendet 
Kommunstyrelsen beslutade den 28/5 att ge kommunledningsförvaltningen i samverkan med 
omsorgsförvaltningen i uppdrag att: 
  

• beskriva behovet av trygghetsboenden och särskilt boende  
• ta fram vilka befintliga boenden som kan ställas om till trygghetsboende 
• ta fram hur många platser som behövs på särskilt boende 
• vilken utrustning och kompetens på medarbetare som krävs  
• redogöra för eventuellt behov av samlokalisering 
• vilka målgrupper de olika boendeformerna har 
• ska planering för nybyggnation kring någon boendeform tas fram 

  
Kommunstyrelsen beslutade även att uppmana omsorgsnämnden att pausa 
omställningsprocessen av Höstro tills utredning är klar. Utredningen ska redovisas till 
kommunstyrelsen. 
  
Utredningen beräknas kosta 100 tkr och genomförs av extern uppdragstagare.  
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Ekonomisk konsekvens av beslutet  
Beslutet innebär en intern omfördelning av budgetmedel. 
  

Handlingar i ärendet 
• Tjänsteskrivelse - Finansiering av utredning gällande Höstro 
• §92 KS Initiativärende - Höstro 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att finansiera utredningen gällande omställningsprocessen av 
Höstro via kommunstyrelsens reserv. Kostnaden uppgår till 100 tkr. 
 

Yrkande 
Ronny Löfquist (S) yrkar att: 

• Till utredningen kopplas en politisk referensgrupp. Till denna väljer 
kommunstyrelsen: Ronny Löfquist (S), Victoria Strand (S), Anna Roos (C), 
Magdalena Barkström (C) och Stina Isaksson (SD) att ingå. 

• Parallellt med utredningen ska en förstudie för fastigheten (Höstro) genomföras. Den 
ska beskriva vilka underhålls- och investeringsbehov det finns för fastigheten för att 
fortsätta bedriva Höstro som särskilt boende på längre sikt. 75 000:- avsätts från 
kommunstyrelsens reser för förstudien. 

• Den ekonomiska effekten för omsorgsnämnden för den pausade omställningen av 
Höstro för budgetår 2024, 2025, 2026 ska biläggas utredningen. 

  
Stina Isaksson (SD) begär ajournering. 
Ajournering 9:50 - 10:25. 
  
Anna Roos (C) yrkar att förstudie av fastighetsunderhåll ska omfatta även Malmagården och 
Sjölunda, för att ge en helhetsbild. Kostnadsuppskattning för denna förstudie ska tas fram till 
nästa sammanträde med kommunstyrelsen. 
  
Stina Isaksson (SD) yrkar bifall till Anna Roos yrkande. 
  
Stina Isaksson (SD) yrkar att även Karl-Yngve Dahlgren (SD) ska ingå i den politiska 
referensgruppen. 
  
Ronny Löfquist (S) begär ajournering. 
Ajournering 10:30 - 10:35 
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Beslutsgång 
Ordförande frågar först om kommunstyrelsen kan besluta enligt 
kommunledningsförvaltningens förslag till beslut. Ordförande finner att kommunstyrelsen 
beslutar enligt kommunledningsförvaltningens förslag till beslut. 
  
Ordförande frågar sedan om kommunstyrelsen bifaller eller avslår Ronny Löfquists andra 
tilläggsyrkande gällande förstudie för fastigheten (Höstro). Ordförande finner att 
kommunstyrelsen beslutar enligt Ronny Löfquists andra tilläggsyrkande. 
  
Ordförande frågar sedan om kommunstyrelsen bifaller eller avslår Ronny Löfquists tredje 
tilläggsyrkande gällande att den ekonomiska effekten för omsorgsnämnden ska biläggas 
utredningen. Ordförande finner att kommunstyrelsen beslutar enligt Ronny Löfquists tredje 
tilläggsyrkande. 
  
Ordförande frågar sedan om kommunstyrelsen bifaller eller avslår Ronny Löfquists första 
tilläggsyrkande gällande politisk referensgrupp ordförande finner att kommunstyrelsen 
beslutar enligt Ronny Löfquists första tilläggsyrkande. 
  
Ordförande frågar sedan om kommunstyrelsen bifaller eller avslår Stina Isakssons 
tilläggsyrkande på Ronny Löfquists första tilläggsyrkande att Karl-Yngve Dahlgren (SD) ska 
ingå i referensgruppen. Ordförande finner att kommunstyrelsen beslutar enligt Stina Isaksson 
tilläggyrkande gällande Karl-Yngve Dahlgrens (SD) deltagande i referensgruppen. 
  
Ordförande frågar till sist om kommunstyrelsen bifaller eller avslår Anna Roos 
tilläggsyrkande gällande utökad förstudie gällande fastighetsunderhåll. Ordförande finner att 
kommunstyrelsen beslutar enligt Anna Roos tilläggsyrkande gällande utökad förstudie 
gällande fastighetsunderhåll. 
  
 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 
 

Paragrafen är justerad 
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§103 

Svar på granskning - Verkställande av kommunfullmäktiges beslut  
(2023 KS0325) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna kommunledningsförvaltningens förslag till yttrande 
och översänder detsamma till revisorerna. 
  

Beskrivning av ärendet 
De förtroendevalda revisorerna har genom revisionsbyrå granskat verkställande av 
kommunfullmäktiges beslut. Som en följd av denna granskning har revisorerna återkommit 
med ett missiv vilket åtföljs av rekommendationer till kommunstyrelsen.  
  
Revisorerna önskar svar på hur dessa rekommendationer ska hanteras senast 30 augusti 2024. 
  
Ett förslag till yttrande har tagits fram av kommunledningsförvaltningen i detta förslås att 
riktlinjen för beredning och uppföljning av motioner som antogs 2019 ses över. 
Kommunstyrelsen föreslås överlämna yttrandet till revisorerna. 
  

Ekonomisk konsekvens av beslutet  
Beslutet har ingen ekonomisk påverkan. 
  

Handlingar i ärendet 
• Tjänsteskrivelse - Svar på revisorernas missiv avseende verkställighet av 

kommunfullmäktiges beslut 
• Svar på revisorernas missiv avseende granskning av verkställande av 

kommunfullmäktiges beslut 
• Missiv - Granskning av verkställande av kommunfullmäktiges beslut 
• Granskning av verkställande av kommunfullmäktiges beslut - Granskningsrapport EY 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen godkänner kommunledningsförvaltningens förslag till yttrande och 
översänder detsamma till revisorerna. 
 

Beslutet skickas till  
Revisorerna 
 

Paragrafen är justerad 
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§104 

Yttrande - Förremiss Regional fysisk plan Halland  
(2023 KS0237) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna samhällsbyggnadsförvaltningens förslag till 
yttrande, med de tillägg som gjorts under tillväxtutskottets och kommunstyrelsens 
sammanträden, och översänder detsamma till Region Halland. 
  

Beskrivning av ärendet 
Hylte kommun lämnar yttrande på Region Hallands förremiss på Regional fysisk plan. 
Regional fysisk plan har som huvudsyfte att skapa förutsättningar för att hantera 
regiongemensamma utvecklingsfrågor. Vidare är syftet med Regional fysisk plan att 
underlätta den regionala fysiska planeringen och peka ut den riktning som Region Halland, de 
halländska kommunerna och andra samhällsaktörer vill att Halland ska ta.  
  

Ekonomisk konsekvens av beslutet  
Beslutet har ingen ekonomisk påverkan. 
  

Handlingar i ärendet 
• §35 TU Yttrande - Förremiss Regional fysisk plan 
• Tjänsteskrivelse - Förremiss Regional fysisk plan 
• Yttrande - Förremiss Regional fysisk plan för Halland 
• Förremiss 2024-04-09 - Regional fysisk plan Halland 
• Följebrev till Förremiss Regional fysisk plan Halland 

Förslag till beslut 
Tillväxtutskottets förslag till beslut 
Tillväxtutskottet föreslår att Kommunstyrelsen godkänner Samhällsbyggnadsförvaltningens 
förslag till yttrande, med de tillägg som gjorts under mötet, och översänder detsamma till 
Region Halland. 
  
 

Yrkande 
Anna Roos (C) yrkar: 

• Vi önskar en tydlig beskrivning i regional fysisk plan över hur etablering av 
solcellsparker bör ske och det vore önskvärt om de halländska kommunerna kan ha en 
gemensam hållning i frågan. Under de senaste åren har ett stort antal anmälningar om 
etablering av solcellsparker kommit in till Länsstyrelsen. Kommunerna bereds tillfälle 
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att yttra sig över anmälningsärendena, ofta med kort svarstid. En del av ärendena 
gäller etablering av solcellsparker på brukningsvärd åkermark vilket innebär konflikter 
mellan olika intressen. Åkermarken är ett riksintresse och är väsentlig för 
att möjliggöra en ökad självförsörjningsgrad av livsmedel framöver. Därför bör 
solcellsparker etableras på tak på byggnader eller på andra platser och inte på 
brukningsvärd åkermark. 

  
Stina Isaksson (SD) yrkar bifall till Anna Roos yrkande. 
  
Stina Isaksson (SD) begär ajournering 
Ajournering 10:50 - 10:55 
  
Ronny Löfquist (S) yrkar avslag på Anna Roos tilläggsyrkande. 
  

Beslutsgång 
Ordförande frågar först om kommunstyrelsen beslutare enligt tillväxtutskottets förslag till 
beslut. Ordförande finner att kommunstyrelsen beslutar enligt tillväxtutskottets förslag till 
beslut. 
  
Ordförande frågar sedan om kommunstyelsen bifaller eller avslår Anna Roos tilläggsyrkande. 
Ordförande finner att kommunstyrelsen beslutar enligt Anna Roos tilläggsyrkande. 
  
 

Beslutet skickas till  
Samhällsbyggnadsförvaltningen 
Region Halland 
 

Paragrafen är justerad 
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§105 

Svar på remiss - Kollektivtrafikplan 2025 med utblick 2026-2027  
(2024 KS0065) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna kommunledningsförvaltningen förslag till yttrande, 
med de tillägg som gjorts under tillväxtutskottets sammanträde, och översänder detsamma till 
Region Hallands Driftnämnd Kollektivtrafik. 
  

Beskrivning av ärendet 
Driftnämnd Kollektivtrafik har översänt Hallandstrafikens förslag till Kollektivtrafikplan 
2025 med utblick 2026–2027 till samtliga kommuner i Halland för att inhämta synpunkter. 
Syftet med Kollektivtrafikplanen är att beskriva hur Hallandstrafiken ska omsätta målen i 
Trafikförsörjningsprogrammet till verksamhet det kommande tre åren. 
  
Hylte kommun delar Hallandstrafikens analys om att det finns behov av att utöka 
regionbusstrafik linje 401 med en dubbeltur måndag till fredag. Därtill att regionbussarna 
synkas med tågtrafiken längs med västkustbanan. 
  
Hylte kommun var redan i sitt remissvar till Kollektivtrafikplan 2024 med utblick 2025–2026 
positiv till Hallandstrafikens beskrivning gällande att de ser att det finns behov av att utveckla 
och tydliggöra närtrafiken på landsbygden. Hylte kommun välkomnar således förslaget om att 
utveckla närtrafiken 2.0. Det är viktigt att det blir ett attraktivt alternativ för resenären och 
smidigt i praktiken, vilket förslaget om att införa digital karta och lägga till möjligheten att 
boka via app understödjer. Hylte kommun ser dock att det finns behov av att framöver även 
erbjuda möjlighet att nyttja närtrafik kvällar och helger. 
  
Hylte kommun ser positivt på Hallandstrafikens arbete med mobilitetsåtgärder, då man genom 
olika informationsinsatser aktivt synliggör kollektivtrafiken som ett alternativ, och därigenom 
influerar hallänningen att välja mer hållbara alternativ. 
  
Hylte kommun vill således även framhålla vårt behov av goda kollektivtrafikförbindelser till 
både Falkenberg och Halmstad. Även goda kollektivtrafikförbindelser österut är av vikt för 
kommuninvånarna. Dels för att underlätta för arbets- och studiependling mot närliggande 
kommuner i Småland, och dels för att kommunens invånare på ett smidigt sätt ska kunna åka 
kollektivt vidare mot exempelvis Stockholm. Även inom kommunen är det viktigt att det 
finns goda kollektivtrafikförbindelser mellan våra orter. Kommunen önskar ytterligare turer 
kvällar och helger Hyltebruk - Unnaryd och att det återinrättas kollektivtrafikförbindelse till 
Landeryd. 
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Ekonomisk konsekvens av beslutet  
Beslutet har ingen ekonomisk påverkan. 
  

Handlingar i ärendet 
• §29 TU Yttrande - Kollektivtrafikplan 2025 med utblick 2026–2027 
• Tjänsteskrivelse - Remissvar Kollektivtrafikplan 2025 med utblick 2026-2027 
• Yttrande - Kollektivtrafikplan 2025 med utblick 2026–2027 
• §15 DNKT - Beslut om remissversion av  Kollektivtrafikplan 2025 med utblick 2026-

2027 
• Remissversion - Kollektivtrafikplan 2025 med utblick 2026-2027 

Förslag till beslut 
Tillväxtutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen godkänner kommunledningsförvaltningen förslag till yttrande, med de 
tillägg som gjorts under mötet, och översänder detsamma till Region Hallands Driftnämnd 
Kollektivtrafik. 
  
 

Beslutet skickas till  
Driftnämnd Kollektivtrafik, Region Halland.  
 

Paragrafen är justerad 
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§106 

Information om vilka insatser som gjorts för att öka valdeltagandet i 
valet till Europaparlamentet 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att ge kommunledningsförvaltningen i uppdrag att till nästa 
sammanträde med kommunstyrelsen återkomma med information om vilka insatser som 
gjorts för att öka valdeltagandet i valet till Europaparlamentet. 
  

Beskrivning av ärendet 
Anna Roos (C) önskar få information om vilka insatser som gjorts för att öka valdeltagandet i 
valet till Europaparlamentet. 
  
Yrkande 
Anna Roos (C) yrkar att kommunledningsförvaltningen får i uppdrag att återkomma på 
nästkommande sammanträde med kommunstyrelsen med information om vilka insatser som 
gjorts för att öka valdeltagandet i valet till Europaparlamentet. 
  
Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunstyrelsen kan besluta enligt Anna Roos yrkande. Ordförande 
finner att kommunstyrelsen beslutar enligt Anna Roos yrkande. 
  
  
 

Paragrafen är justerad 
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